
Kære folkevalgte! 

 

Jeg kvittede cigaretterne for over 2 år siden nu ved hjælp af e-cigaretter. Hverken 

nikotintyggegummi, nikotinplastre og diverse forsøg på rygestop virkede på mig.  

Jeg (og mine omgivelser) er omsider fri for cigaretternes skader 

, så derfor beder jeg om, at I IKKE ulovliggører e-cigaretter! 

 

MVH, Bettina Jacobsen Busk  
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